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ChristenUnie 
Verkeersveiligheid Haarlem Zuidwest 
Deze week kwamen onder andere in Nieuwsuur en via de site van het Haarlems Dagblad beelden 
naar buiten van een reeks gevaarlijke verkeerssituaties op schoolroutes in Haarlem Zuidwest. De 
beelden waren schokkend. Je zag fietsers die aan de kant werden gedrukt, vrachtwagens die 
rakelings langs fietsende kinderen reden en zelfs een bijna ongeluk op de Wagenweg bij het Sancta 
Maria waar een auto keihard op een groep overstekende scholieren afreed. De ChristenUnie is 
geschrokken van deze beelden en vindt dat snel actie nodig is.  
 
Wij hebben hierover de volgende vragen aan het college: 
 
1. Heeft het college de video van Geert Kloppenburg gezien met verkeerssituaties in Haarlem 

Zuidwest en welke conclusie trekt het college hieruit? 
2. Wat vindt het college van het feit dat vrachtauto’s nog steeds schijnbaar straffeloos de 

Schouwtjeslaan oprijden terwijl hier een vrachtwagenverbod geldt? 
3. Kan het college aangeven hoe vaak het vrachtwagenverbod op deze locatie wordt gehandhaafd? 

Is het college bereid hier intensiever te gaan controleren en overtreders te beboeten? 
4. Is het college bereid met spoed maatregelen te nemen op de hoek 

Schouwtjeslaan/Schouwtjesplein zodat auto’s worden gedwongen hun snelheid te verlagen en 
fietsers niet meer aan de kant worden gedrukt? 

5. Wanneer gaat het college de verkeerssituatie op de Pijlslaan aanpakken, een plek waar jaren 
geleden een dodelijk slachtoffer is gevallen maar nog steeds de verkeerssituatie niet is gewijzigd? 

6. In het uitvoeringsprogramma SOR is een plan opgenomen voor de omvorming van de Wagenweg 
tot stadsstraat. Dit is nu gepland in de periode 2025-2030. Dat vindt de ChristenUnie erg laat 
gezien de onveilige situatie. Het bijna ongeluk dat was te zien bij Nieuwsuur zegt wat dit betreft 
genoeg. Is het college bereid vooruitlopend op de herinrichting met spoed maatregelen te 
nemen op de Wagenweg ter hoogte van het Sancta Maria, bijvoorbeeld door hier een 
wegversmalling of drempel te realiseren zodat auto’s worden gedwongen af te remmen? 

 
Aanleiding voor deze vragen zijn de volgende berichten: 
Haarlems Dagblad 21 januari, https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20220121_68979019 
Nieuwsuur, zaterdag 22 januari, https://nos.nl/nieuwsuur/artikel/2414102-maximaal-30-kilometer-
per-uur-door-magisch-schild 
 
PvdA 
In een Vragenuur in december liet de burgemeester weten dat College onderzoek had gedaan naar 
een andere vaccinatielocatie dan het Kennemer Sport Center, voor de booster-vaccinaties. 
Maar het Kennemer Sport Center kwam toen als enige mogelijke Haarlemse vaccinatielocatie uit de 
bus, en heropende 27 december de deuren als vaccinatielocatie. 
 
In een Vragenuur eerder in januari, liet de burgemeester weten dat het Kennemer Sport Center eind 
(22?) februari weer ontruimd wordt, zodat sporters daar weer terecht kunnen. 
En dat de burgemeester (met de GGD) voor vierde en mogelijk opvolgende vaccinaties, ondanks het 
onderzoeksresultaat uit december, opnieuw op zoek zou gaan naar een andere Haarlemse 
vaccinatielocatie dan het Kennemer Sport Center.   
https://www.haarlemsweekblad.nl/lokaal/politiek/783368/gemeente-en-ggd-actief-op-zoek-naar-
andere-vaccinatielocatie-in 
https://www.rijnmond.nl/nieuws/1448391/de-jonge-een-vierde-prik-daar-bereiden-we-ons-zeker-op-
voor 
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Vragen:  
- Heeft de burgemeester inmiddels een nieuwe Haarlemse vaccinatielocatie (anders dan het 
Kennemer Sport Center) gevonden voor de vierde en opvolgende covid-vaccinaties (vanaf april?)?  
- Sluit het Kennemer Sport Center inderdaad eind februari als vaccinatielocatie?  
Ook nu de vaart uit de boostercampagne lijkt, de te vaccineren doelgroep tussentijds is uitgebreid 
met kinderen van 5-11 jaar, en er mogelijk nog een booster-advies volgt voor de groep van 12-18 
jaar?  
Of kan er eind in maart op een nieuwe locatie doorgevaccineerd worden (voor de bovengenoemde 
doelgroepen)? 
 
Actiepartij 
N.a.v. het artikel (zie link) in Haarlems Weekblad, waarin wethouder De Raadt beweert dat er 1.700 
bomen zijn aangeplant, heeft Actiepartij de volgende rondvragen: 
In september 2021 stond in de nota Versterkers Duurzaam Doen  (zie bijlage) dat 1.000 potentiele 
aanplantlocaties waren gevonden, en dat door inzet van de versterker a 240.000 euro in 2022 het 
totaal aantal aangeplante bomen op 100 zou kunnen uitkomen. Er is niet duidelijk gemaakt dat de 
doelstelling van aanplant van 1.700 bomen zou kunnen worden bereikt. Sterker, op basis van de 
tekst en voornoemde getallen in de nota "versterkers duurzaam doen" ontstond de indruk dat deze 
doelstelling in de verste verte niet zou worden bereikt in deze bestuursperiode. Het college heeft 
nooit duidelijk kunnen maken dat de aanplant van het aantal bomen op koers lag en haalbaar zou 
zijn. 
 
1. Wat maakt dat er nu wel sprake zou zijn van aanplant van 1.700 bomen in deze bestuursperiode, 
waar dat in september 2021 niet het geval was? 
2. Kan de wethouder aangeven hoeveel bomen in deze bestuursperiode zijn aangeplant bij 
nieuwbouw en hoeveel in de "versteende wijken"? 
Kan zij haar antwoord onderbouwen met een schriftelijke uiteenzetting waarin ze aangeeft op welke 
plekken, in welke wijken bomen zijn aangeplant? 
3. Zijn deze bomen een netto toevoeging van het aantal bomen, of is hier tevens herplant van 
gekapte bomen bij meegerekend? Zo ja, om hoeveel herplant gaat het? 
 
Jouw Haarlem 
Door het kabinet is 200 euro als compensatie tbv de hoge energiekosten toegezegd voor mensen 
met een laag inkomen. Op de gemeentelijke website is hier nog niets over te vinden. 
-Is het college bereid pro-actief te communiceren met degenen die voor de compensatieregeling in 
aanmerking komen, en de informatie ook op de website te zetten met de mogelijkheid de 
compensatie aan te vragen? 
 
Trots Haarlem 
De kennemer sporthal is voor de helft omgebouwd voor vaccinatie hal voor kinderen, dus nu kunnen 
kinderen maar beperkt sporten. 
Wie verhuurt de sporthal? 
Waarom moet de gemeente het vaccineren van kinderen promoten of faciliteren terwijl die 
nauwelijks ziek worden? Kinderen lopen een hoger risico op vaccinatieschade. 
 
ChristenUnie 
Ook in Haarlem gaan kinderen uit arme gezinnen regelmatig zonder ontbijt naar school. Dit heeft 
gevolgen voor de leerprestaties van deze kinderen. Om dit knelpunt op te lossen is de Stichting 
Nationaal Jeugd Ontbijt begonnen met een project. Doel is om ouders te ondersteunen om aan hun 
kinderen dagelijks een gezond ontbijt te geven als zij dat zelf niet kunnen betalen. Deze ontbijtjes 
worden door vrijwilligers in samenwerking met supermarkten gratis thuis bezorgd, ook tijdens de 
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schoolvakanties. Door deze aanpak blijven deze gezinnen anoniem. Dat is veel prettiger dan het 
verstrekken van ontbijtjes op school wat soms gebeurd.  
 
Uit onderzoek blijkt dat 93% van de kinderen die nu wél ontbijten en voorheen niét, opvallend hoger 
scoren op leerresultaten, sociale vaardigheden en sportparticipatie. Het initiatief van de stichting 
draait inmiddels in zo’n 19 gemeenten. Recent stond in de Haarlems Dagblad het bericht dat de 
gemeente Velsen ook mee gaat doen. Het idee is dat het project start met een subsidie van de 
gemeente met een beperkte groep kinderen op basis van bijvoorbeeld de Jetta Klijnsma gelden, 
maar dat het project na de opstart selfsupporting wordt dankzij fondsen en sponsors. 
 
De ChristenUnie heeft hierover de volgende vragen: 

1. Herkent het college in Haarlem de problematiek van kinderen die vaak niet ontbijten? Zijn 
hierover bijvoorbeeld signalen van basisscholen? 

2. Zijn er in Haarlem basisscholen die leerlingen van een ontbijt voorzien en is bekend om 
hoeveel kinderen dit gaat? 

3. Is het college bekend met het Nationaal Jeugd Ontbijt en is het college bereid net als de 
gemeente Velsen een pilot te doen met dit project in Haarlem te beginnen met 25 kinderen? 

 
 
PvdA 
Het onderstaande filmpje toont de overlast van hondenpoep in en rond de speeltuin Brouwershof, in 
de Leidsebuurt. 
Dit is een probleem dat daar al jaren speelt, en dat omwonenden inmiddels tot wanhoop drijft.  
https://www.dropbox.com/s/114rqu7tfu3ahmt/youcut_20220123_175755474.mp4?dl=0 
 
Vraag:  
Zou de burgemeester in overleg willen treden met het bestuur van Speeltuin Brouwershof (en 
eventueel met St Haarlem Effect) over mogelijke oplossingen/betere handhaving van dit 
aanhoudende probleem, zodat kinderen weer ongehinderd kunnen buitenspelen / gebruik maken 
van de speeltuin?  
- Kunnen er in de buurt van de speeltuin in overleg met speeltuinbestuur bakken met deksels 
geplaatst worden waarin honden-eigenaren zakjes hondenpoep kunnen weggooien? 
- Kan er in overleg met het speeltuinbestuur meer gehandhaafd worden (geen loslopende honden 
waar een aanlijnplicht geldt, geen honden in de speeltuin, honden-eigenaren hebben een 
opruimplicht)?  
- Kunnen er in overleg met het speeltuin bestuur bordjes geplaatst worden bij de speeltuin die 
honden-eigenaren eraan herinneren dat er een aanlijnplicht geldt, dat honden niet welkom zijn op 
de speeltuin, en dat er een opruimplicht geldt?  
 
Jouw Haarlem 
Wethouder de Raadt zegt in het Haarlems Weekblad dat er de afgelopen bestuursperiode netto 1700 
bomen bijgeplant zijn.  
-Kan het college de raad de feitelijke onderbouwing voor deze bewering toesturen (met hoeveel 
bomen er gekapt en aangeplant zijn) en kan ze de raad een lijst toesturen waar deze bomen precies 
geplant zijn? 
 
Trots Haarlem 
Burgemeester en wethouders  waarom is er aan de Nagtzaamstraat 30 km zone nog steeds niets 
gedaan na 2 jaar? De bewoners voelen zich niet meer  serieus genomen ondanks inspreken worden 
ze niet gehoord. 
 

https://clickprotection.haarlem.nl/fmlurlsvc/?fewReq=:B:JV07MDQ1Oyd3PDMvMSdoZTwxMDsxMCdyaGZvYHV0c2Q8M2cyZTk1NGMyNTBlYDNnMzM0NTkxY2RjOGdjNDE2M2Q2MTJnMmQ2Nid1PDA3NTIxMjE5MTEncGhlPDMxTkVQN3VjMTM3NzcwLDMxTkVQN3VlMTM3NzcwJ3NicXU8ZnNoZ2doZGN0c2RgdEFpYGBzbWRsL29tJ2I8MzUnaWVtPDE=&url=https%3a%2f%2fwww.dropbox.com%2fs%2f114rqu7tfu3ahmt%2fyoucut_20220123_175755474.mp4%3fdl%3d0
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Jouw Haarlem 
De GGD corona-test en informatielijnen zijn of totaal onbereikbaar of overbelast.  
-Is er een alternatief waar mensen een test-afspraak kunnen maken of informatie kunnen krijgen? 
 
 
Trots Haarlem 
Nu meer dan 6000000 Nederlander niet in aanmerking komen voor een QR code ( veel geen booster 
gehaald)  toegangsbewijs , 
 
Hoe vindt benw dan dat  qr check moet plaatsvinden op terras horeca en braderieën in de 
buitenlucht ? 
 
Wil dit college tot de helft van de bevolking echt gaan uitsluiten? 
 
 
Jouw Haarlem 
Enkele maanden geleden zegde wethouder Botter toe om de gevonden staak in de Amsterdamse 
Poort terug te plaatsen. Dat is tot op heden helaas niet gebeurt. 
-Gaat dat nog gebeuren? 
 
Trots Haarlem 
De heer uit de Oranjestraat,  waarom de stoep verhoogd het was een uitrit. De man woont hier al 
jaren ook de deur gezamenlijk met de boven huis. De bank wil enkel geld lenen als het een 
woonbestemming heeft. 


